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Referat 
Bestyrelsesmøde med klubledere mfl. i Fynskredsen 

den 5. februar 2025 kl. 13.30 på Fangel Kro 
 
 

Mødet er delt i 2 dele: 
Fra kl. 13.30 til ca. 15.30 med klubledere og kontaktpersoner 
Fra kl. 15.30 til ca. 17.00 med kredsbestyrelsen alene. 
 
Hver klub er velkommen til at deltage med flere repræsentanter, hvis ønsket. 
 
 

Deltagere: 
 
 
 
 
 
 
 
 
Afbud: 
 
Referent:  

Fra Bestyrelsen.: 
Brian Henriksen, Birgitte Brandt, Ellen Munkholm, Preben J. Rasmussen, Mette Bernth, 
Jette Collins, Jette Søgaard, Jytte Nielsen, Keld Gantzhorn, Margrethe Mouritsen. 
 
Fra Klubberne.: 
Kitte Brodal, Grethe Risum, Carsten Kristensen, Helle Marquardsen, Hanne Brandt, Erling 
Larsen, Lars Bjørnsten, Knud Aage Werenberg, Bjarne Meyland, Annelise Ballegaard, Me-
rethe Have, Linda Bom, Tommy Hansen, Vivianne Hansen 
 
Inge Sundbøll, Dorthe Kromann, Poul Hansen 
 
Jette Collins 
 
Herudover deltog Lars Bjørk, evt. kandidat til bestyrelsen i Fynskredsen 
 

Pkt. 1.  Mødet med klubledere og kontaktpersoner mfl. 
-Generel drøftelse med udgangspunkt i de enkelte klubbers aktivitetsoversigter mv. 
 

 Hvordan er det gået siden vores møde i oktober måned? 
 Kontakt til nye medlemmer – Hvordan gør vi 

 
Der blev diskuteret hvordan vi får de nye medlemmer til at komme i klubberne. Enighed 
om at mødet i Vissenbjerg for nye medlemmer er godt. Svendborg og Langeland prøver 
som forsøg at holde deres eget møde for nye medlemmer, da mange synes turen til Vis-
senbjerg er lang. Måske kan der gøres både-og, eller finde et sted på Midtfyn. 
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 Hvorledes kan vi inspirere og støtte hinanden. 
 Fokus på drøftelsen er, hvorledes vi bedre – på tværs af klubber og kreds – kan 

understøtte hinanden. 
 Vi tog en runde i stedet, hvor klubberne nævnte hvad der fungerer i deres klub, 

og hvad der er en udfordring. 
 

-Ifm. klubarrangementer kunne man se lidt stort på, om man er medlem i starten.  
-En pris for medlemmer og en anden for ikke medlemmer.  
-Der kommer ikke så mange til klubaftener, foredrag trækker mere. 
-Der er meget forskel på hvad man får i §18 midler, der ønskes at bestyrelsen tager 
spørgsmålet med til Hovedbestyrelsen. Keld fra Odense anbefaler, at man holder et møde 
med kommunens frivillighedskonsulent. 
-Middelfart: Dans er en stor succes, mangler egnede lokaler.  
Ringe har mange nydiagnosticerede, og derfor mener nogle medlemmer der bør være en 
parkinsonkoordinator i kommunen 
-Assens mangler dansere, prøver at lave forskellige arrangementer.  
-Det er vigtigt, at der er arrangementer både med og uden P-indhold.  
-Forslag om at kontakte lokalpressen ifm arrangementer, f.eks. under: ”Det sker”. 
-Mht. Parkinsonposten, kan den digitale udgave af bladet være større, så der ikke skal be-
skæres? GOD IDE! Hvis der ønskes ekstra blade i papirudgave, kontakt Margrete Mourit-
sen. 
 

 Frivilligtræf 2025 – Fik vi noget med hjem, der kan bruges? 
Fantastisk arrangement, måske mere bevægelse, f.eks. Walk and talk. Godt at kunne 
inspirere hinanden. 
 

 Er der nye initiativer, der skal tages? 
Fredagsbar for yngre? 

 
 
 

Pkt. 2.  Unity Walk 2025 (PUW Fyn 2025) 
Udvalgsmøde 18 feb. Med deltagelse af Lærke Taidal 
 
Beslutning 
24 maj. Hver klub stiller med 3 hjælpere. 
Et udvalg arbejder videre, udvalget er indtil videre Jette S, Brian H, Birgitte B, Jette C, 
Linda Bom Klub Ringe. 
Jette C´s datter er måske interesseret og kunne måske sørge for underholdningen 
 
 

Pkt. 3.  Eventuelt 
Odenseinitiativ: Ny mandegruppe - 43 mænd! Ønske om at dække hele Fyn. 
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Mødet i Kredsbestyrelsen. 
 
 
 

Pkt. 4.  Godkendelse af dagsorden 
 
Beslutning 
Dagsordenen godkendt 
 
 

Pkt. 5.  Godkendelse af referat 
 
Beslutning 
Referatet godkendt 
 
 

Pkt. 6.  Orienteringspunkter 
-Status Parkinsonskolen 
Kører som planlagt. Styregruppen for Parkinsonskolen vil have undersøgt hvilke aftaler 
der ligger med AOF? 
 
-Status DHL & Unity Walk 
Beslutning 
DHL - Bjarne Mailand har overtaget DHL-arrangementet sammen med Hanne Skovbo og 
Inge Pedersen 
PUW- møde med Lærke Taidal fra foreningen d. 18/2, udvalget består af Brian, Jette S, 
Birgitt Brandt, Jette C Og Linda Bom 
Udvalget skal arbejde hurtigt og gerne have noget klar til mødet med Lærke 
 
 

Pkt. 7.  Ansøgning fra Odense klub 
Oprettelse af ”Mandegruppe” på Fyn, se bilag 
 
Beslutning 
Ansøgning fra Keld Gantzhorn og Ole Jørgensen, vi har brug for lidt flere oplysninger om 
økonomien ifm. arrangementer i gruppen. F.eks. hvad Søren Østergaard koster. Enighed 
om, at et evt. tilskud vil være i størrelsesordenen med klubbernes tilskud på 1000 kr. om 
året, og at afgørelsen bliver taget, når vi har lidt flere tal. 
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Pkt. 8.  Generalforsamlingen. 
Udkast til bestyrelsens beretning 
Øvrige løse ender til drøftelse vedr. Generalforsamlingen mv. 

- Stemmesedler 
- Konstituerende møde  
- Underskrifter til banken. 
- Sange 

 
Der oprettes skabelon til hhv. konstituerende møde og beslutningsreferat (Brian) 
 
 
Beslutning 
Maden stilles på bordet. Øl og vand betaler foreningen. 
Jette S og Claus N (Nordfyn) foreslås som stemmetællere. Jette S skaffer sedler. 
Kredsformanden har talt med Foreningens Næstformand Berit Kjærgård og bedt hende 
tale om den nye ordning vedr. vederlagsfri Fysioterapi, hun er også foreslået som dirigent. 
Referent ved generalforsamlingen bliver – Jette Collins 
 
Sange: Der er flere forslag. Brian undersøger, om Sophies musiker kan/vil akkompagnere, 
det afgør evt. sangvalget. 
 
 
 

Pkt. 9.  Eventuelt 
Intet 
 
 
 
 
 

 
Brian Henriksen 
Kredsformand 


